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                        Dnr. VN 2019/ 

Sammanställning av enkätsvar – Europaparlamentsvalet 26 maj 2019 

En enkät har skickats till utvalda röstmottagare som har arbetat med Euroapaparlamentsvalet 26 
maj 2019. 
 
Frågorna i enkäten är i stort sett samma frågor som skickades ut till röstmottagare efter det 
allmänna valet 2010, 2014 och 2018. Förändringen består i att frågor som tidigare har handlat om 
utbildningsmaterialet från Valmyndigheten har tagits bort. Enkäten har till syfte att ge feedback 
på vad som var bra men också och vad som kan förändras, förtydligas eller förbättras. Svaren 
ligger till grund inför det allmänna valet 2022.  
 
Enkäten har skickats till följande röstmottagare 
- Ordförande och vice ordförande i respektive valdistrikt 
- 2 röstmottagare i respektive valdistriktet 
- 9 röstmottagare som arbetade med förtidsröstningen under perioden 8 maj till 26 maj.  
 
Enkäten består av frågor som ska graderas mellan mycket dåligt, dåligt, bra, mycket bra och vet 
ej/inga synpunkter men också frågor kring tid och resurser i vallokal. Det finns också möjlighet 
att lämna kommentarer och synpunkter.  
 
Redovisningen sker enligt följande 
 
1. Svar från ordförande och vice ordförande  
2. Svar från röstmottagare i vallokal 
3. Svar från röstmottagare i samband med förtidsröstningen med kommentarer. 
4. Svar per vallokal, dvs. ordförande och vice ordförande samt röstmottagare med kommentarer. 
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1. Svar från ordförande och vice ordförande 
 
Enkäten har skickats till 42 ordföranden och vice ordföranden (21 ordföranden och 21 vice 
ordföranden) och av dessa har 22 personer besvarat enkäten. I det fall antalet svar inte stämmer 
överens med antalet besvarade enkäter beror det på att personen har valt att inte svara på just den 
frågan.  
 
Kommentarer som har lämnats redovisas under respektive vallokal. 
 
Hur upplevde du utbildningen i inför valet den 26 maj? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 7 11 4 

 

Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

1 8 12 1 

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt?  

Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

21 1 
 

 
 

Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort? 

 2 6 14  

Vallokalen ur 
tillgänglighets-
perspektiv? 

  
 

12 
 

10 
 

 

Hur upplevde du stödet från kommunkansliet: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Före 
valdagen? 

  5 15 2 

 
På valdagen? 

 
 

1 5 16  

På valkvällen/ 
valnatten? 

  5 15 2 

 

Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 7 13 2 
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Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
Valsedelställen? 

 
 
3 

 
9 

 
10 

 

Skärmen för att 
avskärma 
valsedelställen? 

 
 
 
3 

 
 
7 

 
 

12 
 

 
Valsedelräknaren? 

 
4 

 
6 

 
5 

 
5 

 
2 

 

Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 
1 

 
4 

 
10 

 
7 
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2. Röstmottagare – vallokal 

Enkäten har skickats till 48 röstmottagare – vallokalen och av dessa har 10 personer besvarat 
enkäten. I det fall antalet svar inte stämmer överens med antalet besvarade enkäter beror det på 
att personen har valt att inte fylla i just den frågan. 
Kommentarer som har lämnats redovisas under respektive vallokal. 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 26 maj? 

Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 3 5 2 

 

Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt? 

Ja Nej  Motivering (ej tvingande) 

 
10 

- - 

 

Hur upplevde du stödet från kommunkansliet under valdagen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

  
 
2 

 
1 

 
7 

 

Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
Valsedelställen? 

  7 3  

Skärmen för att 
avskärma 
valsedelställen? 

 2 5 2  

 

Hur fungerade vallokalen för ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 3 7  
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3. Röstmottagare – förtidsröstning 

Enkäten har skickats till 6 röstmottagare – förtidsröstning och av dessa har 4 personer besvarat 
enkäten. I det fall antalet svar inte stämmer överens med antalet besvarade enkäter beror det på 
att personen har valt att inte fylla i just den frågan. 
 
Hur upplevde du utbildningen i Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1 3  

 
Hur upplevde du förtidsröstningen i stort? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  4  

 
Hur fungerade röstningslokalen ur ett tillgänglighetsperspektiv? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  4  

 
Synpunkter eller kommentarer lämnas nedan: 
 
Det var mycket bättre med egen ingång till röstningslokalen 
 
Hur upplevde du stödet från kommunkansliet under förtidsröstningen? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  4  

 
Vad tyckte du om?   

 Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ 
ingen synpunkt 

Skärmen för att 
avskärma 
valsedelställen? 

   4  

 
Synpunkter eller kommentarer lämnas nedan: 
 
Skulle nog varit ett ställ  till med valsedlar. 
 
Skärmen till valsedelställen fungerade bra vid den här röstningen, men ännu bättre vore om man på 
något sätt kan låta varje valskärm också ha valsedlar så man slipper två stationer. Vid ett Riksdagsval 
med fler röstande kan det system som vi hade denna gång förorsaka längre köer än vanligt. 
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4. Svar per vallokal 

Nedan redovisas en sammanställning av inkomna synpunkter som inkommit från respektive 
vallokal. En del röstmottagare har lämnat synpunkter eller kommentarer och dessa kommer att 
redovisas under respektive vallokal.  
 

Följande vallokaler har inte besvarat enkäten 

Berga 1,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 22.51.  
Ordförande och vice ordförande, 0 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 

Berga 2,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 22.54. 
Ordförande och vice ordförande, 0 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 

Margretelund 2,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 23.45. 
Ordförande och vice ordförande, 0 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 

Rydbo,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 23.24. 
Ordförande och vice ordförande, 0 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 
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Hacksta 1,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 22.57. 
Ordförande och vice ordförande, 2 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 1 svar av 2 tillfrågade. 

Frågor ställda enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1 1 

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  2  

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort? 

   2  

 
Hur upplevde du stödet från kommunkansliet: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Före 
valdagen? 

   2  

På valkvällen/ 
valnatten? 

   2  

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  2  

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
Valsedelräknaren? 

1 1    

 
Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 26 maj? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1 2  

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt?  

Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

2 
1 
 

 



                                                                                                                                    
                                     

8 
 

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen ur 
tillgänglighets-
perspektiv? 

  1 2  

 
Hur upplevde du stödet från kommunkansliet: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
På valdagen? 

 
 

 1 2  

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
Valsedelställen? 

  1 2  

Skärmen för att 
avskärma 
valsedelställen? 

  1 2  

 
Synpunkter eller kommentarer lämnas nedan: 
 
- Rasterna blir för korta nu (Utifrån frågan om antalet röstmottagare i vallokalen) 
- Trångt vid riksdagsval. Hur fler valsedelställ? (Utifrån frågan om vallokalen i stort) 
- En rad valsedlar hade räckt, inte tre som nu. (Utifrån frågan om valsedelställen) 
- Önskar: högre bord, typ valskärm (Utifrån frågan om skärmen för att avskärma valsedelställen) 
- Nytt arbetssätt ej klart (Utifrån frågan om valsedelräknaren) 
 
- Blev inte alltid samma resultat med sedelräknaren. 
- Väljare med hjälpmedel kom inte upp på rampen på väg in i vallokalen. 
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Hacksta 2,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 23:12. 
Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 1 svar av 2 tillfrågade. 

Fråga ställde enbart till ordförande och vice ordförande 
 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort? 

   1  

 
Hur upplevde du stödet från kommunkansliet: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Före 
valdagen? 

   1  

På valkvällen/ 
valnatten? 

   1  

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
Valsedelräknaren? 

  1   

 
Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 26 maj? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1 1  

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt?  

Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

2 
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Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen ur 
tillgänglighets-
perspektiv? 

  2   

 
Hur upplevde du stödet från kommunkansliet: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
På valdagen? 

 
 

  1 1 

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
Valsedelställen? 

  1 1  

Skärmen för att 
avskärma 
valsedelställen? 

  1 1  

 
Synpunkter eller kommentarer lämnas nedan: 
 
De nya sedelräknarna blir bra vid nästa val för att kontrollräkna buntarna vid misstämning. 
Eftersom vi ska sortera i buntar om 50 behöver det göras först. 
Det låga valdeltagandet och endast ett val gjorde att vi inte hade kö och vi upplevde att det 
fungerade bra med att det bara var en åt gången som hämtade valsedel. 
Valurnorna är nedsmutsade med tejprester och även ibland med tuschpenna. 
Vi har tidigare inte förslutit urnan om det inte varit för att vi stängt vallokalen. 
Jag tycker det inte behövs under tiden valarbete pågår, vi sitter och bevakar urnan 
hela tiden.  
Tejpen är till för att klistra över förslutningen och anteckna numret på tejpen i protokollet.  
Allt detta för att säkerställa att ingen öppnat urnan när den varit utan uppsikt. 
Om ni ändå vill att vi ska tejpa igen lådan så tycker jag att det ska göras med genomskinlig tejp 
som går att ta bort utan att smutsa ned urnan.  
På utbildningen för ordföranden och vice ordföranden fick vi frågan om det var något som vi 
ville delge de andra.  
Den frågan är det bra om vi vet om innan så vi kan fundera ut vad vi eventuellt vill säga, eller 
fråga om det vi tycker inte fungerar. 
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Ljusterö,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 00.30. 
Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 

Fråga ställde enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort? 

  1   

 
Hur upplevde du stödet från kommunkansliet: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Före 
valdagen? 

   1  

På valkvällen/ 
valnatten? 

   1  

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
Valsedelräknaren? 

   1  

 
Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 26 maj? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt?  

Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

 
1 
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Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen ur 
tillgänglighets-
perspektiv? 

  1   

 
Hur upplevde du stödet från kommunkansliet: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
På valdagen? 

 
 

  1  

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
Valsedelställen? 

   1  

Skärmen för att 
avskärma 
valsedelställen? 

   1  

 

Synpunkter eller kommentarer lämnas nedan: 

På Ljusterö måste det vara människor som är vana röstmottagare. 
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Margretelund 1,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 23.37. 
Ordförande och vice ordförande, 2 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 2 svar av 2 tillfrågade. 

Fråga ställde enbart till ordförande och vice ordförande 
 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1  1 

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1 1  

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort? 

  1 1  

 
Hur upplevde du stödet från kommunkansliet: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Före 
valdagen? 

   2  

På valkvällen/ 
valnatten? 

   2  

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  2  

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
Valsedelräknaren? 

   2  

 
Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 26 maj? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  3 1 

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt?  

Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

 
4 
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Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen ur 
tillgänglighets-
perspektiv? 

  1 3  

 
Hur upplevde du stödet från kommunkansliet: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
På valdagen? 

 
 

  3 1 

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
Valsedelställen? 

  3 1  

Skärmen för att 
avskärma 
valsedelställen? 

 2 1 1  

 
Synpunkter eller kommentarer lämnas nedan: 
 
Skärmen till valsedelställen fungerade bra vid den här röstningen, men ännu bättre vore om man 
på något sätt kan låta varje valskärm också ha valsedlar så man slipper två stationer. Vid ett 
Riksdagsval med fler röstande kommer det system som vi hade denna gång förorsaka längre köer 
än vid tidigare val. 
 
- Kunde tom varit färre denna gång. (Utifrån frågan om antalet röstmottagare i vallokalen). 
 
- Skulle passa bra om bägge två är på samma ställe. Då behöver man inte förklara vad vallare 
ska göra. De blir lättare att valsedelställen och skärmen är en plats då man tar valsedeln och sätter 
i kuvert på en plats (Utifrån frågan om skärmen för att avskärma valsedelställen) 
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Margretelund 3,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 22.50. 
Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 

Fråga ställde enbart till ordförande och vice ordförande 

 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

   1 

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

   1 

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort? 

   1  

 
Hur upplevde du stödet från kommunkansliet: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Före 
valdagen? 

    1 

På valkvällen/ 
valnatten? 

    1 

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

   1 

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
Valsedelräknaren? 

   1  

 
Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 26 maj? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt?  

Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

 
1 
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Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen ur 
tillgänglighets-
perspektiv? 

  1   

 
Hur upplevde du stödet från kommunkansliet: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
På valdagen? 

 
 

 1   

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
Valsedelställen? 

   1  

Skärmen för att 
avskärma 
valsedelställen? 

   1  

 

Synpunkter eller kommentarer lämnas nedan: 

 
Att släppa fram en åt gången till valssedelstället fungerade mycket bra, i alla fall i vårt distrikt. 
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Roslagskulla-Åsättra,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 23.49. 
Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 

Fråga ställde enbart till ordförande och vice ordförande 
 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort? 

   1  

 
Hur upplevde du stödet från kommunkansliet: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Före 
valdagen? 

   1  

På valkvällen/ 
valnatten? 

   1  

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
Valsedelräknaren? 

1     

 
Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 26 maj? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt?  

Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

1 
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Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen ur 
tillgänglighets-
perspektiv? 

   1  

 
Hur upplevde du stödet från kommunkansliet: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
På valdagen? 

 
 

  1  

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
Valsedelställen? 

  1   

Skärmen för att 
avskärma 
valsedelställen? 

 1    

 

Synpunkter eller kommentarer lämnas nedan: 
 

Vi samtliga överens. Kaffe med smörgås FM saknades. Skippa den typen av godis o kex. Jag bjöd 
på kaffe o hembakt äppelkaka vilket uppskattades till fullo. Kaffe bryggdes flera ggr. Tips ½ kg 
kaffe för bryggning vore bra.  
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Runö,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 22.53. 
Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 

Fråga ställde enbart till ordförande och vice ordförande 
 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort? 

   1  

 
Hur upplevde du stödet från kommunkansliet: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Före 
valdagen? 

   1  

På valkvällen/ 
valnatten? 

   1  

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
Valsedelräknaren? 

   1  

 
Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 26 maj? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt?  

Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

 
1 
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Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen ur 
tillgänglighets-
perspektiv? 

   1  

 
Hur upplevde du stödet från kommunkansliet: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
På valdagen? 

 
 

  1  

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
Valsedelställen? 

   1  

Skärmen för att 
avskärma 
valsedelställen? 

   1  

 
Synpunkter eller kommentarer lämnas nedan: 
 

Ang. valsedelställ: vore jättebra om man hade dubbelt för att kunna ha dessa på två ställen för att 
undvika köbildning när det nu var nya regler kring att bevara valhemligheten. Onödigt att det 
bildas köer där om det nu finns 3 eller 4 valskärmar.  
 
Frågan: ”hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset?” – Upplevde att Valnämndens 
representanter inte var så pålästa i vad deras uppgift vid mottagandet var. Mycket rörigt vad som 
skulle vara vart och vem som skulle skriva vad och hur. 
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Skånsta,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 22.53. 
Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 1 svar av 2 tillfrågade. 

Fråga ställde enbart till ordförande och vice ordförande 
 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort? 

  1   

 
Hur upplevde du stödet från kommunkansliet: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Före 
valdagen? 

   1  

På valkvällen/ 
valnatten? 

   1  

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
Valsedelräknaren? 

  1   

 
Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 26 maj? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1 1 

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt?  

Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

 
2 
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Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen ur 
tillgänglighets-
perspektiv? 

  1 1  

 
Hur upplevde du stödet från kommunkansliet: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
På valdagen? 

 
 

  1 1 

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
Valsedelställen? 

  2   

Skärmen för att 
avskärma 
valsedelställen? 

  1 1  

 

Synpunkter eller kommentarer lämnas nedan: 
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Skärgårdsstad,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 23.42. 
Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 1 svar av 2 tillfrågade. 

Fråga ställde enbart till ordförande och vice ordförande 
 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort? 

   1  

 
Hur upplevde du stödet från kommunkansliet: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Före 
valdagen? 

   1  

På valkvällen/ 
valnatten? 

   1  

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
Valsedelräknaren? 

   1  

 
Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 26 maj? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  2  

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt?  

Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

 
2 
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Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen ur 
tillgänglighets-
perspektiv? 

  1 1  

 
Hur upplevde du stödet från kommunkansliet: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
På valdagen? 

 
 

  1 1 

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
Valsedelställen? 

   2  

Skärmen för att 
avskärma 
valsedelställen? 

   2  

 

Synpunkter eller kommentarer lämnas nedan: 
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Smedby,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 22.55. 
Ordförande och vice ordförande, 2 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 

Fråga ställde enbart till ordförande och vice ordförande 
 

Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1 1 

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 2   

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort? 

  1 1  

 
Hur upplevde du stödet från kommunkansliet: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Före 
valdagen? 

   2  

På valkvällen/ 
valnatten? 

   2  

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1 1  

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
Valsedelräknaren? 

  1  1 

 
Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 26 maj? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

   2 

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt?  

Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

2 
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Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen ur 
tillgänglighets-
perspektiv? 

  2   

 
Hur upplevde du stödet från kommunkansliet: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
På valdagen? 

 
 

1  1  

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
Valsedelställen? 

  2   

Skärmen för att 
avskärma 
valsedelställen? 

 1 1   

 

Synpunkter eller kommentarer lämnas nedan: 

 
- Det var ett litet val så det gick bra. (Utifrån frågan om antalet röstmottagare i vallokalen) 
- Saknade de utlovade smörgåsarna och te/kaffe (Utifrån frågan om Hur upplevde du stödet från 
kommunkansliet på valdagen?). 
- Onödig väntetid (Utifrån frågan om hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset?) 
- De stod där istället för att gå bakom skärmen (Utifrån frågan om hur fungerade skärmen för att 
avskärma valsedelställen?).  
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Svinninge,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 23.03. 
Ordförande och vice ordförande, 2 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 1 svar av 2 tillfrågade. 

Fråga ställde enbart till ordförande och vice ordförande 

 

Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  2  

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1 1  

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort? 

 1  1  

 
Hur upplevde du stödet från kommunkansliet: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Före 
valdagen? 

  1 1  

På valkvällen/ 
valnatten? 

   1 1 

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1 1 

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
Valsedelräknaren? 

 1   1 

 
Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 26 maj? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1 1 1 

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt?  

Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

3 
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Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen ur 
tillgänglighets-
perspektiv? 

  1 2  

 
Hur upplevde du stödet från kommunkansliet: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
På valdagen? 

 
 

  2 1 

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
Valsedelställen? 

  2 1  

Skärmen för att 
avskärma 
valsedelställen? 

  2 1  

 
Synpunkter eller kommentarer lämnas nedan: 
 
- Lokalen i Skärgårdsskolan var inte ändamålsenlig. Svår att möblera utan insyn bakom 
skärmarna. 
- Röstlängden borde delas upp i två häften så att man kan arbeta parallellt. 
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Säby,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 23.31. 
Ordförande och vice ordförande, 2 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 

Fråga ställde enbart till ordförande och vice ordförande 
 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

   2 

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  2  

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort? 

   2  

 
Hur upplevde du stödet från kommunkansliet: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Före 
valdagen? 

   2  

På valkvällen/ 
valnatten? 

   2  

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  2  

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
Valsedelräknaren? 

1 1    

 
Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 26 maj? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  2  

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt?  

Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

 
2 
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Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen ur 
tillgänglighets-
perspektiv? 

   2  

 
Hur upplevde du stödet från kommunkansliet: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
På valdagen? 

 
 

  2  

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
Valsedelställen? 

 1  1  

Skärmen för att 
avskärma 
valsedelställen? 

   2  

 
Synpunkter eller kommentarer lämnas nedan: 
 
- Föll ihop (Utifrån frågan om hur fungerade valsedelställen) 
- Testade men fick olika resultat och därför inte använda den (Utifrån frågan om hur fungerade 
valsedelräknaren) 
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Söra 1,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 22.55. 
Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 1 svar av 2 tillfrågade. 

Fråga ställde enbart till ordförande och vice ordförande 
 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort? 

  1   

 
Hur upplevde du stödet från kommunkansliet: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Före 
valdagen? 

  1   

På valkvällen/ 
valnatten? 

  1   

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
Valsedelräknaren? 

   1  

 
Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 26 maj? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 2   

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt?  

Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

 
2 
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Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen ur 
tillgänglighets-
perspektiv? 

  2   

 
Hur upplevde du stödet från kommunkansliet: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
På valdagen? 

 
 

 1  1 

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
Valsedelställen? 

  1 1  

Skärmen för att 
avskärma 
valsedelställen? 

  1 1  

 

Synpunkter eller kommentarer lämnas nedan: 
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Söra 2,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 22.54. 
Ordförande och vice ordförande, 2 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 

Fråga ställde enbart till ordförande och vice ordförande 
 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

1 
 

 1   

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 2   

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort? 

 1  1  

 
Hur upplevde du stödet från kommunkansliet: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Före 
valdagen? 

  1 1  

På valkvällen/ 
valnatten? 

  1 1  

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1 1  

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
Valsedelräknaren? 

1 1    

 
Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 26 maj? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 2   

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt?  

Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

2 
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Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen ur 
tillgänglighets-
perspektiv? 

  1 1  

 
Hur upplevde du stödet från kommunkansliet: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
På valdagen? 

 
 

 1 1  

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
Valsedelställen? 

  2   

Skärmen för att 
avskärma 
valsedelställen? 

  2   

 

Synpunkter eller kommentarer lämnas nedan: 

 
Matsalen i Söraskolan var inte städad, matrester på bord och golv på lördagen när vi skulle ställa 
iordning lokalen. 
 
Vi var på Söraskolan och deras larmsystem är ju bekymmersamt. Larmet gick både dagen innan 
när vi ställde i ordning lokalen och på valnatten efter att vi hade stängt. Mycket tid gick i onödan 
på att försöka larma på utan att larmet skulle gå. Ska man använda sig av Söraskolan framöver är 
det viktigt att vaktmästaren/eller Securitas är på plats och larmar på.  
I samband med valet fick man heller inte mackor eller kaffe. Det är en lång dag att arbeta, ofta är 
man kvar till sent på natten innan man är klar att åka hem. Timpenningen är låg. Att få ordentligt 
med fika/kost under dagen är viktigt, inte bara kakor och godis. Hoppas detta ordnas till inför 
nästa val. Det är viktigt för alla som lägger så mycket av sin tid på att få demokratin att fungera. 
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Åkerstorp,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 23.13. 
Ordförande och vice ordförande, 0 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 1 svar av 2 tillfrågade. 

Fråga ställde enbart till ordförande och vice ordförande 
 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

    

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

    

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort? 

     

 
Hur upplevde du stödet från kommunkansliet: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Före 
valdagen? 

     

På valkvällen/ 
valnatten? 

     

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

    

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
Valsedelräknaren? 

     

 
Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 26 maj? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

  1  

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt?  

Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

1 
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Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen ur 
tillgänglighets-
perspektiv? 

  1   

 
Hur upplevde du stödet från kommunkansliet: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
På valdagen? 

 
 

 1   

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
Valsedelställen? 

  1   

Skärmen för att 
avskärma 
valsedelställen? 

  1   

 

Synpunkter eller kommentarer lämnas nedan: 

 
Kaffe verkar vara viktigt för de som dricker det. Jag gillar te och tar hellre termosar med varmt 
vatten, tepåsar (med normal smak) och mjölk, än juice och kolsyrat vatten. Jag tror att de som 
dricker kaffe absolut hellre tar det än juice och det är väl bara att ställa ut en burk snabbkaffe att 
blanda ut med det varma vattnet. 
Vidare skulle ett färskt bröd, ett litet paket Bregott eller Lätta eller liknande och ost- och 
skinkskivor  slå högre än Ahlgrens bilar och Gott och Blandat. 
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Österskär 1,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 23.29. 
Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 1 svar av 2 tillfrågade. 

Fråga ställde enbart till ordförande och vice ordförande 
 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort? 

  1   

 
Hur upplevde du stödet från kommunkansliet: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Före 
valdagen? 

  1   

På valkvällen/ 
valnatten? 

  1   

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
Valsedelräknaren? 

1     

 
Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 26 maj? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 2   

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt?  

Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

2 
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Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen ur 
tillgänglighets-
perspektiv? 

  1 1  

 
Hur upplevde du stödet från kommunkansliet: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
På valdagen? 

 
 

  1 1 

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
Valsedelställen? 

 1  1  

Skärmen för att 
avskärma 
valsedelställen? 

  1   

 

Synpunkter eller kommentarer lämnas nedan: 

 
Vi var två ordföranden som inte kom in i lokalen, Österskärsskolan. 
Från valnämndens representanter fick jag frågan hur jag skulle göra med larmet på kvällen. Kan 
inte vara mitt ansvar. 
Sedelräknaren funkade dåligt, ej pålitlig. 
För mycket, endast, sötsaker i korgen som levererades. 
 
Gärna lite bättre förtäring/mat  på småtimmarna. Bara lite godis känns inte bra. Jämför gärna 
med andra kommuner 
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Österskär 2,  
Distriktet anlände till kommunhuset klockan 00.04. 
Ordförande och vice ordförande, 1 svar av 2 tillfrågade. 
Röstmottagare, 0 svar av 2 tillfrågade. 

Fråga ställde enbart till ordförande och vice ordförande 
 
Hur fungerade kontakten med vaktmästare/kontaktperson i din skola? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur har informationen varit gällande ditt uppdrag som ordförande/vice ordförande? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

1    

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen i 
stort? 

   1  

 
Hur upplevde du stödet från kommunkansliet: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Före 
valdagen? 

    1 

På valkvällen/ 
valnatten? 

  1   

 
Hur fungerade mottagningen på valnatten, Alceahuset? 

Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

 1   

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
Valsedelräknaren? 

 1    

 
Frågor ställda både till ordförande, vice ordförande och röstmottagare 
 
Hur upplevde du utbildningen inför valet den 26 maj? 

Mycket dåligt Dåligt Bra  Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
 

   1 

 
Tycker du att antalet röstmottagare (7 stycken) per vallokal är tillräckligt?  

Ja Nej Motivering (ej tvingande) 

1 
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Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

Vallokalen ur 
tillgänglighets-
perspektiv? 

   1  

 
Hur upplevde du stödet från kommunkansliet: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
På valdagen? 

 
 

 1   

 
Hur fungerade: 

 Mycket dåligt Dåligt Bra Mycket bra Vet ej/ingen synpunkt 

 
Valsedelställen? 

 1    

Skärmen för att 
avskärma 
valsedelställen? 

 1    

 

Synpunkter eller kommentarer lämnas nedan: 

 
Att alla valsedlar skulle finnas x tre i stället gav upphov till osäkerhet. Skärmarna gjorde att många 
lade i kuvert där, trots våra instruktioner. Dock oändligt mycket bättre än förra året. I år hade vi 
bra flyt och bra rörelsemönster i lokalen.  

Snabb respons vid frågor och vi löste det som uppkom, förutom larmet vid öppnandet av lokalen 
som tog tid och inte fungerade, ingen återkoppling under dagen kring hur lösningen såg ut. 
Känns som ansvaret föll lite mellan stolarna. Det dök upp en vakt på kvällen och han hade inte 
kännedom om att larmet strulat på morgonen.   

Vår rösträknare fungerade inte. 
 

 


